
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 DAY 7: HIROSHIMA ~SINGAPORE  
Transfer to the airport for your flight home. Hope you have a pleasant journey with Hong Thai Travel. 

DAY 6: KURASHIKI BIKAN CHIKU ~ OYSTER BBQ (Nov~Mar)/ KRONEBERG 

FARM (April~July) ~ ONOMICH ~ SENKOJI ROPEWAY       

Kurashi Bikan Chiku: is the charming and quaint merchants’ quarters from the Edo, Meiji to Taisho 

periods in Okayama where you can get a glimpse into life in provincial Japan. It has Edo-style architecture 

with European influences in an interesting blend. 

Oyster BBQ (Nov-Mar)/ Kroneberge farm(April-July): Enjoy Oyster BBQ in (Nov- Mar) .  

(April- July) Visit a farm located in a German village of Japan. Here you can see beautiful flowers in full 

bloom such as poppy, sunflowers and roses. You can taste their local brewed German beer and sausages 

and experience how to make Gel candles and German Sausages (own expense).   

Onomichi: has been called "Japan's hometown", a quiet port city of temples and literature along the Seto 

Inner Sea. 

Senkoji Ropeway: is a Japanese aerial lift line “Ropeway” in Onomichi, Hiroshima. The ropeway climbs 

Mount Senkōji of Senkō-ji, a famous temple. Senkōji Park around the temple is famous for its cherry 

blossoms in spring and red leaf (Momiji) in autumn. 

7D Hiroshima meets Shikoku 

DAY 4: BOTCHAN TRAIN ~ MATSUYAMA DOGO ONSEN （PHOTOSTOP） ~ OBOKE, 

KOBOKE ~ KAZURABASHI ~ AWAODORI KAIKAN    

Botchan Train: a mini antique steam train running on the main street of the city attracting a lot of tourists. 

Dogo Onsen: Japan’s oldest and most famous wooden public bathhouse built in the Meiji Period.   

Oboke, Koboke: mean, respectively, "big steps dangerous" and "small steps dangerous" and are 

 called one of the 3 hidden regions of Japan. They are gorges upstream of the Yoshino-river. 

Tour Code: HIJ7 

HONG THAI TRAVEL  6533 1788  #02-121 People’s Park Complex 

Updated: 08 Aug’ 2017 

DAY 1: SINGAPORE ~ HIROSHIMA AIRPORT 

Assemble at Singapore Changi Airport for your flight to Hiroshima.  

DAY 2: ITSUKUSHIMA (SHRINE) ~ HIROSHIMA PEACE MEMORIAL MUSEUM ~ 

HONDORI SHOPPING STREET 

Itsukushima (Shrine):  Miyajima” means Shrine Island, “Torii” Grand Gate, Itsuku Shima Shrine is on 

Miyajima island,the main draw to the site is the torii, a shrine arching, that was built in the ocean so that at high 

tide it appears to float in the sea. Regard as a holy island, the shrine along with the torii which was built on the 

water in the 12th century to honor three goddesses. In ancient times, the average Japanese was not allowed to 

set foot on this island because of its holy status. Those were allowed, would travel by boat during high tide and 

pass underneath the torii. 

Peace Memorial Museum: collection and display of belongings left by the victims, photos, and other 

materials that provide an educational tour to describe Hiroshima before and after the bombings. 

Hondori Shopping Street: shop at the reconstructed modern shopping arcade rebuilt after the blast. 

 

 

DAY 3: MT KIRO OBSERVATORY PARK  ~ SHIMANAMI KAIDOU SUSPENSION BRIDGE ~ 

KURUSHIMA STRAIT (SEAFOOD BBQ) ~ IMABARI TOWEL MUSEUM  

Mt Kiro Observatory Park: a 360-degree breathtaking view of the Seto Inland Sea and Shimanami. 

Shimanami Kaido: One of the expressways in Japan that connects Hiroshima prefecture and Shikoku Island. It has 

the world’s longest series of suspension bridge.  

Kurushima Strait: Enjoy seafood BBQ on the island.  

Imabari Towel Museum: Inside, simple towels and other productsmake up the attractive exhibition, enough to  

merit the name "museum''. Imabari is so proud of their towel product that they make a museum for it.  
 

 

DAY 5: NARUTO WHIRL POOL CRUISE ~ SANUKI UDON (DANCING UDON DIY) ~ 

SETO INNER SEA ~ MITSUI OUTLET     

Naruto Whirlpool: is the most famous place to see the whirlpool by cruise. This natural whirlpool is 

form by in flowing sea water from the Pacific Ocean meeting the sea water flowing out from Seto Inner Sea .  

Dancing Udon DIY：Savour the sweet reward of being a Sanuki udon craftsman and follow the music to 

dance (step on) and create your very own udon. 

Seto Inner Sea: is the body of water separating Honshū, Shikoku, and Kyūshū, In the Edo period, the Seto 

Inland Sea was one of the busiest transport lines in Japan. 

Mitsui Outlet: Shop at the first factory outlet mall in Japan with convenience access. 

*Sequence of itineraries is subjected to changes. Pictures are for illustration only. 

Kazura Bridge：One of the 2 remaining bridges made of mountain vines in the Iya Valley. 

Awaodori Kaikan: Awaodori is one of the most famous local dances during the festival in 

Japan. It represents the Tokushima in Japan prefecture. The tourists are also invited to dance 

with them. 

 

 



   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

7 天 广岛与四国の旅 

四国 

四国 

团号: HIJ7 

第 6 天：仓敷美観地区 ~ 炭烧鲜蠔（11-3 月）/徳国森林牧场（4-7 月） 

~尾道 ~（千光寺）吊车 

仓敷美観地区：在冈山里看日本的乡村生活。这个曾是贸易中心的区域经历了江户，明治和大正时期， 

迷人而古雅的商人房舍呈现了融合了欧洲元素的江户建筑风格，非常有趣。 

炭烧鲜蠔（12-3 月）/徳国森林牧场（4-7 月）：在冬李享用鲜蠔体验，配上日本清酒，令人赞叹。

（4-7 月）前往或参观在日本的德国村庄农场。在这里，您可以看到盛开美丽花朵。您也可以品尝德国酒和

肠，体验如何制作凝胶蜡烛和德国肠。（自费） 

 

 

第 5天：鸣门旋涡（体験観覧船）~ 讃岐（跳舞乌冬制作体験）~  瀨戶內海 ~  

三井 OUTLET 仓敷 

鸣门涡期：鸣门最有名的胜景就是[涡潮]，由于濑户内海之海流与太平洋之海流于此交汇相遇，而令海面上

产生无数个呈现海面漩涡旋转的涡潮，十分壮观。亲身乘搭鸣门观光汽船出诲观潮与体验真正的涡旋，涡潮卷

著白就在眼前，望了让人生畏。 

乌冬跳舞 DIY: 一起来体验如何一起伴随着音乐来制作乌冬，边跳舞边制作，其乐无比。 

瀨戶內海:  是日本四大岛屿中的三个，本州，四国和九州的内海。在江户时代，濑户内海是日本最繁忙的运

输线之一。 

三井 OUTLET 仓敷：你可在此晽瑯满目的 OUTLET MALL 内宠宠自己，感受到“魅力没法挡”的货品与价钱。 

第 4天：松山市少爷列车 ~ 道后温泉本馆（写真）~ 大歩危，小歩危（车窓）~ 祖谷葛

藤桥 ~ 阿波踊り会馆 

少爷蒸汽列车： 在松山市四国之最大城市里，少爷蒸汽列车穿梭于主要街道，它的[鸣鸣]声吸引路上无数游客。 

道后温泉本馆：日本其中最古老署名明治时期的木制公共浴室，带来了灵感给宫崎骏“千与千寻”的电影。 

大歩危，小歩危: 是日本吉野川中游的一段溪谷，此段溪谷位于德岛县三好市山城町西宇地区，西祖谷山村， 

高知县大丰町大久保地区之间，此区域也被划入剑山国定公园的范围。 

柤谷葛藤吊桥：葛藤的坚韧自然无庸置疑，以此做成之吊桥，不怕高的你可以上去走走观看峡谷急流美景。 

阿波舞会馆：阿波祭典是日本最著名的祭典之一，您还很有可能被邀请一起共舞，感受其节日气氛。 

 

网站：www.hongthai.com.sg 

#02-121, 珍珠坊，新加坡 059108   邮电：enquiries@hongthai.com.sg   电话:  6533 1788  

 

第 1天：新加坡 ~ 広岛 
在新加坡樟宜机场集合，搭乘飞机前往広岛. 

第 2 天：厳島神社 ~ 广岛原爆和平纪念馆 ~ 本通商店街 

厳島神社：“宫岛”于古时被喻为神之岛，“海上鸟居”则是神社的入口大门。有 1400 年历史之厳島神社则建

于宫岛上以供奉三位女神，由于是神圣之岛，于古时是禁止踏足于岛上，故此参拜只可以由水路前住，人们乃乘

船于涨潮时从海中鸟居穿过而进入厳島神社参拜。1992 年成功登録为世界遗产亦被誉为日本三景之一。 

广岛原爆和平纪念馆: 展示受害者留下的财物、相片和其他可以表达出当时恐怖情况的物品。亦有广岛市原爆

前后等等相关资料。 

广岛本通商店街: 是在 1950 年便已成形的商店街，您可以在这里逛逛。 

第 3天：亀老山展望公园 ~ 岛波海道 ~ 大岛（海鲜 BBQ）~ 今治毛巾美术馆  

亀老山展望台: 在此可远眺燧滩、来岛海峡、艺予群岛、今治市的街道外。 

岛波海道: 是本州四国连络道路中西侧，连接广岛县尾道市和爱媛县今治市的高速公里。拥有世界上

最长的吊桥。 

大岛: 在来岛海峡享用海鲜 BBQ 午餐。 

今治毛巾美术馆：日本人真是太…厉害了，连毛巾都人搞出一个美术馆，今天的重点是要去看看毛

巾美术馆的作品入口处前的这些冰淇淋，蛋糕，甜点....等这些可都是用，毛巾做的。 

 

 

  

 

天数 
Day 

早餐 
BKF 

午餐 
LUNCH 

晚餐 
DINNER 

酒店或同级 
(HOTEL OR SIMILAR) 

1 - - - - 
2  ✔ ✔ Hiroshima Mitsui Garden Hotel 

広岛三井花园酒店 

3 ✔ Seafood BBQ 
海鲜 BBQ  

✔ Dogo Onsen Prince Hotel 
道后温泉太子酒店 

4 ✔ ✔ ✔ Tokushima Clement Hotel 
阿波観光酒店 

5 ✔ Dancing Udon DIY 
跳舞乌冬 DIY 

✔ Kurashiki Kokusai Hotel 
仓敷国际酒店 

6 ✔ Oyster BBQ 
炭烧鲜蠔 

(Nov-Mar) 

✔ Hiroshima Airport Hotel 
広岛空港酒店 

7 ✔ - - - 

 

*旅行社有权视当地的情况更改程序，若有更动，将以国内旅行社之

安排为准。照片只供参考。 

尾道：被称为“日本的故乡”，是濑户内海的一个安静的港口城

市,拥有寺庙和文学。 

(千光寺）吊车：是日本广岛县的日式升降机线。这条线攀登

着名的寺庙千光寺山。寺庙附近的千光寺公园在春天以其樱花而

闻名。秋天则满山红叶。 

 
第 7天：広岛 ~ 新加坡 

之后前往大阪机场，搭乘航班返回新加坡。希望您与康泰旅行

社共享美好回忆，身心康泰。 

 

Updated: 08 Aug’ 2017 


